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PROCES – VERBAL 
încheiat azi 25.02.2025 în şedinţa ordinară a Consiliului local al 

comunei Cacica, judeţul Suceava, din luna februarie – anul 2025 
 
 
Doamna Georgeta-Graţiela Volanschi, secretar general al comunei Cacica, informează consilierii locali că, în baza Dispoziţiei primarului nr. 

23 din 19.02.2025, a fost convocat consiliul local pentru a se desfăşura şedinţa ordinară din luna februarie 2025, constatând totodată şi prezenţa a 13 
consilieri locali, din totalul de 13 convocaţi și a celor doi delegați sătești convocați.  

La ședință participă dl Ciornei Constantin, reprezentant al Asociației Sportive THRACVM RC Suceava. 
Din partea aparatului de specialitate al primarului participă dna consilier-contabilitate, Sahlean Floricica-Lucia și dna consilier-impozite și taxe, 

Andronic Violeta. 
Şedinţa fiind legal constituită se încep lucrările.  
Dl consilier Boloca Constantin, președintele de ședință, constatând prezenţa celor 13 consilieri locali și a delegaților sătești, declară şedinţa 

deschisă şi dă cuvântul dlui primar pentru a prezenta ordinea de zi, de altfel, iniţiatorul proiectelor. 
Dl primar dă citire ordinii de zi, după cum urmează: 

1. Aprobarea procesului – verbal întocmit în şedinţa extraordinară a Consiliului Local Cacica din data de 14 februarie 2025. 
2. Proiect de hotărâre nr. 10383 din 31.12.2024  privind  aprobarea situaţiilor financiare anuale pentru anul 2024. 

Iniţiator –primar,  Dinu-Radu Ciuc 
3. Proiect de hotărâre nr. 1035 din 12.02.2025  privind  aprobarea derulării obiectivului de investiție „Construire locuințe sociale în satul Cacica, comuna 
Cacica, județul Suceava”. 

Iniţiator –primar,  Dinu-Radu Ciuc 
4. Prezentarea Adresei Instituţiei Prefectului – judeţul Suceava nr. 20110/10/6 din 12.02.2025 privind verificarea legalității Hotărârilor de la nr. 67 la nr. 
80, adoptate de Consiliul local al comunei Cacica în ședința ordinară din data de 29.11.2024. 
5. Prezentarea Adresei Instituţiei Prefectului – judeţul Suceava nr.20873/10/6 din 12.02.2025 privind verificarea legalității Hotărârilor nr. 81 la nr. 85, 
adoptate de Consiliul local al comunei Cacica în ședința ordinară din data de 17.12.2024.  
6. Prezentarea Adresei Instituţiei Prefectului – judeţul Suceava nr.21273/10/6 din 12.02.2025 privind verificarea legalității Hotărârii nr. 86, adoptată de 
Consiliul local al comunei Cacica în ședința extraordinară(de îndată) din data de 19.12.2024. 
7. Prezentarea Adresei Instituţiei Prefectului – judeţul Suceava nr. 59/03 din 3.01.2025 privind actualizarea inventarului bunurilor care alcătuiesc 
domeniul public/privat al unității administrativ-teritoriale. 
8. Diverse. 
 Dl primar informează că, dna secretar general, va mai prezenta și Adresa Instituţiei Prefectului – judeţul Suceava nr.3265/03 din 12.02.2025 
privind periodicitatea convocării în ședințe ordinare a consiliului local de către primarul unității administrativ-teritoriale, care a fost transmisă în data de 
24.02.2025, după data emiterii dispoziției de convocare a ședinței. 

Dl președinte de ședință propune ca votul să fie deschis și să se desfășoare prin ridicarea mâinii, propunere cu care toți consi lierii locali sunt 
de acord. 

Dl preşedinte de şedinţă întreabă dacă sunt propuneri sau discuţii cu privire la ordinea de zi. 
Dna secretar general informează consiliul local despre prevederilor art. 228 din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare. 
Dl preşedinte de şedinţă, constată că nu există situaţii de incompatibilitate sau conflict de interese ale consilierilor locali şi nici alte solicitări 

sau obiecţiuni cu privire la ordinea de zi şi supune spre aprobare ordinea de zi, în forma prezentată de dl primar. 
Din totalul de 13 consilieri prezenţi, au votat pentru 13, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
1. Întrucât, procesul-verbal întocmit în şedinţa extraordinară a Consiliului Local Cacica din data de 14 februarie 2025, a fost pus la dispoziţia 

consilierilor locali, pentru a fi studiat înainte de începerea şedinţei, preşedintele de şedinţă, constatând că nu sunt obiecţiuni cu privire la acesta, îl 
supune spre aprobare consiliului local, aprobându-se în unanimitate de voturi. 

Din totalul de 13 consilieri prezenţi, au votat pentru 13, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
Dl primar solicită ca, înainte de a trece la dezbaterea proiectelor de hotărâri de pe ordinea de zi să se dea cuvântul dlui Ciornei Constantin, 

reprezentant al Asociației Sportive THRACVM RC Suceava. 
Ia cuvântul dl Ciornei Constantin care informează consiliul local despre faptul că, a depus o cerere la primăria comunei Cacica, prin care a 

solicitat ca, în perioada 11-13 iulie 2025, consiliul local să pună la dispoziția asociației, a cărui reprezentant este, ștrandul din satul Cacica, pentru a 
organiza în incinta acestuia Festivalul „THRACVM SUCEAVA MOTORFEST”, menționând că s-a gândit că, organizarea acestui festival în satul Cacica 
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este o oportunitate de atragere turistică și îmbunătățirea vieții culturale și sociale, invitați fiind formațiile Zdop și Zdup și Pheonix, care vor concerta în 
perioada respectivă.  

Ia cuvântul dl primar care menționează că, este adevărat că este în perioada de vară în care la Ștrandul Cacica se fac încasări însă, noi nu 
vom avea alte costuri, doar să punem ștrandul la dispoziție. 

Dl Ciornei Constantin spune că ar dori să facă un parteneriat în acest sens. 
Dl consilier Chachula Francizc-Ioan este de părere că acest proiect este binevenit, atât pentru tineretul din comună, cât și pentru mediul de 

afaceri, considerând că ar trebui să subvenționeze și primăria, măcar costul biletelor pentru tinerii sub 18 ani. 
 Dl Ciornei Constantin spune că nu s-a stabilit încă prețurile biletelor, estimând că vor costa 150-200/persoană lei.  
 Tot dl Ciornei Constantin menționează că, la ștrand estimează că ar încăpea cca. 2000 de persoane, iar prețul biletelor a fost stabilit, 
raportându-se la aproximativ 1500 persoane. 
 

2. La solicitarea dlui preşedinte de şedinţă, se dezbate Proiectul de hotărâre aprobarea situaţiilor financiare anuale pentru anul 2024. 
Dl primar prezintă Referatul de aprobare, iar dna consilier-contabilitate, Sahlean Floricica-Lucia, Raportul de specialitate. 
Dl președinte de ședință dă cuvântul la dezbateri. 
Dl consilier Todosi Petru solicită dnei contabile să menționeze are sunt societățile care au datorii. 
Dna contabil spune că nu avem o evidență, o listă a acestora, dar știe sigur de SC MIPS că are datorii de cca. 100.000 lei, iar fabrica de 

cherestea de 100.000 și ceva, însă sunt cuprinse și facturile la apă-canalizare în suma menționată la prezentarea raportului. 
Dna contabil prezintă lista de rămășițe a datornicilor la plata impozitelor și taxelor locale. 
Dl consilier Chachula Francizc-Ioan spune că ar trebui să facem executare silită. 
Dna consilier impozite și taxe Andronic Violeta menționează că, anul trecut, SC MIPS a cerut o eșalonare a plății creanțelor, însă nu s-a ținut 

nici de aceasta. 
Dl primar spune că vom încerca să vedem dacă putem să recuperăm ceva prin punerea sechestrului, însă și acolo există o procedură de 

urmat, destul de lungă. 
Dl consilier Ciornei Dumitru întreabă dacă reprezentanții Curții de Conturi nu au venit cu vreo soluție, având în vedere că această situație 

este de câțiva ani. 
Dna contabil spune că nu Curtea de Conturi trebuie să ne dea soluția, noi trebuie să aplicăm legea, ceea ce am și făcut. 
Proiectul de hotărâre privind aprobarea situaţiilor financiare anuale pentru anul 2024, se aprobă în unanimitate de voturi, după ce dl 

preşedinte de şedinţă îl supune la vot, având în vedere că nu mai sunt alte dezbateri. 
Din totalul de 13 consilieri prezenţi, au votat pentru 13, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
3. Se trece la dezbaterea Proiectului de hotărâre privind  aprobarea derulării obiectivului de investiție „Construire locuințe sociale în satul 

Cacica, comuna Cacica, județul Suceava”. 
Dl primar prezintă Referatul de aprobare, iar dna secretar general, Raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul la dezbateri de către dl preşedinte de şedinţă. 
Dl primar menționează că MDLPA derulează două programe, unul face referire la reabilitarea clădirilor cu risc seismic, iar celălalt la 

construcția de locuințe sociale. S-a consultat cu reprezentanții ministerului și am fost sfătuiți să nu depunem pe case individuale, ci pe blocuri, pentru că 
astfel clădirea va deservi mai multor familii, locuințele se vor acorda anumitor categorii de persoane, criteriile de acordare  se vor stabili printr-un 
regulament, ce va fi aprobat de consiliul local. 

Dl consilier Chachula Francizc-Ioan întreabă dacă se vor reabilita și blocurile vechi. 
Dl primar spune că pentru reabilitarea blocurilor vechi este un alt program. 
Dl consilier Todosi Petru întreabă unde se va construi. 
Dl primar menționează că acesta se va construi pe o parcelă a comunei Cacica, tot în zona unde sunt și celelalte blocuri în satul Cacica. 
Dl consilier Ciornei Dumitru spune că există posibilitatea ca acest proiect să nu se aprobe, și vom cheltui mulți bani. 
Dl primar spune că vom cheltui 10.000 – 20.000 lei la depunerea documentației, iar după depunerea acesteia  vor intra în sarcina noastră 

proiectul, avizele, racordurile la utilități. 
Dl consilier Chachula Francizc-Ioan întreabă dacă se mai pun panourile solare prin AFM. 
Dl primar spune că a luat legătura cu o firmă care s-a oferit să ne facă proiectul gratuit, urmând a-și recupera cheltuiala dacă se aprobă 

proiectul, însă nu suntem foarte entuziasmați, având în vedere că, în ceea ce privește contribuția noastră aceasta va fi mai mare decât suma primită( la 
1 milion de lei primiți trebuie să punem din buget cca. 1 mil. 400 lei sau chiar 1mil. 500  lei). 

Întrucât nu sunt alte dezbateri sau discuţii, Proiectul de hotărâre privind  aprobarea derulării obiectivului de investiție „Construire 
locuințe sociale în satul Cacica, comuna Cacica, județul Suceava”, se aprobă în unanimitate de voturi, după ce dl preşedinte de şedinţă îl supune la 
vot. 

Din totalul de 13 consilieri prezenţi, au votat pentru 13, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
Dl preşedinte de şedinţă dă cuvântul dnei secretar general pentru a prezenta: 
 
4. Adresa Instituţiei Prefectului – judeţul Suceava nr. 20110/10/6 din 12.02.2025 privind verificarea legalității Hotărârilor de la nr. 67 la nr. 80, 

adoptate de Consiliul local al comunei Cacica în ședința ordinară din data de 29.11.2024. 
5. Adresa Instituţiei Prefectului – judeţul Suceava nr.20873/10/6 din 12.02.2025 privind verificarea legalității Hotărârilor nr. 81 la nr. 85, 

adoptate de Consiliul local al comunei Cacica în ședința ordinară din data de 17.12.2024.  
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6. Adresa Instituţiei Prefectului – judeţul Suceava nr.21273/10/6 din 12.02.2025 privind verificarea legalității Hotărârii nr. 86, adoptată de 
Consiliul local al comunei Cacica în ședința extraordinară(de îndată) din data de 19.12.2024. 

7. Adresa Instituţiei Prefectului – judeţul Suceava nr. 59/03 din 3.01.2025 privind actualizarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul 
public/privat al unității administrativ-teritoriale. 

*. Adresa Instituţiei Prefectului – judeţul Suceava nr. 3265/03 din 24.02.2025 privind periodicitatea convocării în ședințe ordinare a consiliului 
local de către primarul unității administrativ-teritoriale. 

 
8. Dl președinte de ședință, dă cuvântul consilierilor locali să vină cu propuneri, discuții sau dezbateri, în cadrul punctului „Diverse” de pe 

ordinea de zi. 
Ia cuvântul dl consilier Todosi Petru care spune că, potrivit legii, comisiile se pot întâlni și pentru alte probleme în ședință, nu neapărat pentru 

a dezbate proiectele ordinii de zi. 
Dna secretar general dă citire art. 125 din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulteriore, referitoare la atribuțiile comisiilor de specialitate, menționând că nu le-a interzis nimeni să se întâlnească în cadrul comisiilor, însă 
convocarea trebuie să o facă președintele comisiei. 

Dl consilier Chachula Francizc-Ioan întreabă dacă automobilul din dotarea primăriei este defect. 
Dl primar spune că nu are cunoștință despre acest lucru pentru că a circulat doar cu autoturismul personal însă, dacă este defect, îl vom 

repara. 
Dl consilier Chachula Francizc-Ioan informează conducerea primăriei despre faptul că, în satul Solonețu Nou este un bec, ce asigură 

iluminatul public, pe care îl schimbă și se arde din nou. 
Dl consilier spune că ar mai trebui pusă piatră pe drumuri pe unde sunt gropi. 
Dl primar informează consiliul local despre faptul că am dorit să inițiem o procedură de licitație a lemnului din pădurea comunei, pe picior, 

însă s-a ajuns la concluzia că nu este cea mai bună idee, având în vedere că nu avem cereri de la populație, iar ca să îl facem cherestea nu  merită 
cheltuiala, atât timp cât nu avem niște proiecte în derulare care să necesite scândură tăiată la anumite dimensiuni, menționând că lemnul se va exploata 
ca și până acum. 

Ia cuvântul dl consilier Iedenac Andrei care solicită să se dea niște lemn să se repare căminul vechi din satul Solonețu Nou.  
Dl consilier Todosi Petru este de părere că ar trebui să se facă un muzeu, pentru că, pentru cămin nu se primește aviz de la pompieri, terenul 

este al primăriei, iar clădirea a fost trecută în proprietatea parohiei. 
Tot dl consilier Todosi Petru spune că ar putea să facă parohia cerere pentru a concesiona terenul de sub clădire, sau ar putea să spargă 

căminul vechi și să ridice primăria o clădire acolo. 
Dl primar informează consiliul local că încercăm să depunem prin CNI reabilitarea drumului DC18 – Runcu și a drumului DC 21 – Rodină. 
Dl consilier Todosi Petru spune că DC 18  a fost depus prin Programul Anghel Saligny, însă nu s-a aprobat finanțarea.  
Dl primar informează consiliul local că, în perioada 26-28 februarie 2025 va fi în concediu de odihnă. 
Dl președinte de ședință întreabă dacă mai dorește cineva să ia cuvântul. 
Nemaifiind și alte probleme de dezbătut se închid lucrările şedinţei. 
Drept pentru care am încheiat prezentul proces–verbal. 
 
         Preşedinte de şedinţă,                                Secretar general al comunei Cacica, 
 
          Constantin Boloca                                           Georgeta-Graţiela Volanschi 

 


